

《单词百科:auramine是什么意思?auramine怎么发音?auramine的解释和用法》

英语单词auramine是什么意思?auramine怎么读?auramine怎么发音?简答网为您整理了auramine的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



auramine怎么读

auramine的读音:[ˈɔːræmiːn]

auramine的意思

1、n.金胺（碱性）槐黄（一种染料）；

auramine的相关词组

1、benzoyl auramine [化] 苯甲酰金胺，苯甲酰槐黄；

auramine的双语例句

1、Objective To investigate the possibility of auramine O fluorescent dyes in specific stain of pathology.

目的探讨金胺O荧光染色法应用在病理特殊染色上的可行性.

2、Conclusion Auramine O fluorescence method is worth manipulating and popularizing in specific stain practice.

结论金胺O荧光染色法在病理特殊染色工作中有一定价值.

3、Methods Stool specimens of 4 048 students at different educational levels were collected, oocysts of cryptosporidium were identified with auramine-phenol stain and improved ami-acid stain.

方法采集安徽省各地市不同教育层次学生粪便标本共4048份, 采用金胺-酚染色法和改良抗酸染色法检查隐孢子虫卵囊。

4、METHODS: The oocyst of *Cryptosporidium parvum* in 5421 fresh stool samples from eleven areas of Anhui province was tested by auramine phenol stain and improved anti acid stain respectively.

方法：采用金胺酚染色法、改良抗酸染色法对安徽省11个地市5421份不同人群的新鲜粪膜标本进行镜检。

5、Method 292 feces specimen from six kinds of animals were collected and stained with Auramine phenol and re stained with modified acid fast for checking up cryptosporidial oocysts. Comparative investigation on two modified techniques of acid fast stain

方法取上述动物的粪便292份, 用金胺-酚-改良抗酸复染法染色, 镜检卵囊。两类改良抗酸染色法的比较观察

6、Method The authors collected 520 cases feces specimen from calves and 123 cases from other domestic animals, and stained with Auramine phenol and re stained with modified acid fast for checking up egg cyst of *cryptosporidium parvum* in Weifang area.

方法采集犊牛和其它家畜粪便标本, 用金胺酚染色法及改良抗酸复染法检查隐孢子虫卵囊。

7、Mycobacteria can also be stained with auramine and viewed with fluorescence microscopy, in which acid fast bacilli now appear as glowing yellow rods. Its active constituents can efficiently kill many pathogenic bacteria for example *Staphylococcus aureus*, *colibacillus* and *Blastomyces albicans*.

分枝杆菌也能被金胺染色，荧光显微镜下抗酸杆菌为发黄色荧光的杆菌。有效成份能迅速直接杀灭金黄色葡萄球菌、大肠杆菌、白色念珠菌等。

以上是简答网为您整理的auramine怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多

关于auramine

的用法、auramine的释义、a

uramine的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/auramine>

